
 

 

     

          Geestelijke Strijd;  
     Oorsprong, gevolg en wapenuitrusting 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Geestelijke Strijd; Oorsprong, gevolg & wapenuitrusting 

Michel Meeuws 

 

Eerste druk: 2020 

Druk onder eigen beheer 

ISBN 9789403611280 

 

 

Website: www.michelmeeuws.com 

    

 

Andere boeken van Michel Meeuws: 
 

B2J, de Bijbel in 2 jaar (cursusboek) 
 

 

Geestelijke Ouders Gezocht 

ISBN 9789403611235 
 

 

8 Grote Relatievragen;  

Eerste hulp bij relatievraagstukken 

ISBN 9789464182682 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Hoofdstukkenindeling: 
 

 

 

 

Inleiding          4 

 

 

 

Hoofdstuk 1 Wat is Geestelijke Strijd?    10 

 

 

 

Hoofdstuk 2  De oorsprong van Geestelijke Strijd   23 

 

 

 

Hoofdstuk 3 Het gevolg van Geestelijke Strijd   36 

 

 

 

Hoofdstuk 4 De geestelijke wapenuitrusting   50 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

4 

 

INLEIDING 
 

Voor een bijbelschool mag ik regelmatig spreken over Geestelijke Strijd (Geestelijke Strijd zal 

ik afkorten met GS). Ik maak dan gebruik van aantekeningen en als ik praat gaat de rest 

meestal vanzelf. Vanwege Covid-19 heb ik deze studie via Zoom gegeven en op PowerPoint 

gezet. In plaats van een studie in drie delen heb ik de Geestelijke Wapenuitrusting 

toegevoegd. Daardoor is er een studie van tien lessen over GS ontstaan. 

Als ik de PowerPoint verstuur, krijgen mensen plaatjes en Bijbelteksten maar nog niet het 

hele verhaal. Daarom leek het mij beter om er een klein boekje van te maken. 

Wat ik over GS schrijf, is vooral mijn eigen interpretatie, niet die van een bepaalde leer of 

kerkelijke denominatie. De interpretatie van Bijbelteksten samen met mijn ervaring van tien 

jaar bevrijdingspastoraat vormen voorlopig dit boek. Als je opmerkingen of aanvullingen 

hebt, schroom niet om dit met mij te delen.  

 

GS is een belangrijk onderwerp in het Koninkrijk van God.  

Als je geloofsgroei wilt meemaken, geestelijke gaven en vrucht wilt ontwikkelen, dan zal er 

strijd plaatsvinden. Zonder snoeien ontstaat er minder of geen vrucht. 

Een belangrijke tekst hierover staat in de tweede brief van Paulus aan Timotheüs.  

De Bijbelteksten in dit boek  zijn in de NBG-vertaling vermeld.  

 

2 Tim.3:16  

Trouwens, allen, die in Christus Jezus godvruchtig willen leven, zullen vervolgd worden. 

Letterlijk staat er in het Grieks: dan zal je moeten vluchten. 

 

Ieder mens maakt strijd mee, maar als christen krijg je er meer strijd bij, omdat je Jezus 

navolgt. Paulus schrijft dat hij als apostel, verkondiger en leraar lijden met zich meedraagt  

(2 Tim.1:12). Petrus schrijft dat jij je zelfs moet verheugen als je als christen deelhebt aan 

het lijden van Christus. (1 Petr.4:13-16). 

 

Geestelijke barometer 

Christenvervolging is een onderdeel van GS, maar GS betreft veel meer dan alleen 

vervolging. GS kan zelfs een geestelijke barometer zijn waardoor je weet dat God bestaat en 

waardoor je kan beseffen dat er een geestelijke overwinning kan komen, in een situatie 

waarvoor je bidt. Alleen, daar ben je je meestal niet van bewust; je moet GS als het ware 

leren herkennen. 

 

Als voorbeeld: ik had ooit een pastoraal bevrijdingsgesprek met een persoon en die ochtend 

gebeurde er van alles. Ik was vreemd geïrriteerd en tijdens het schoonmaken vielen er 

allerlei vaasjes met water om. Toen ik dacht dat ik alles wel had gehad, viel er weer een 

vaasje om. Toen het laatste vaasje viel, moest ik lachen en ging ik God prijzen. Er was zoveel 

strijd, God zou niet alleen de persoon met wie ik mocht bidden gaan bevrijden, het zou 

volgens mij zelfs een grote bevrijding worden. 

Als ik dit niet had begrepen, was ik waarschijnlijk geïrriteerd aan het gesprek begonnen en 

was ik niet afgestemd geweest op de Heilige Geest. Dan had de vijand zijn doel met mij 

bereikt. 
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Waarom heb ik dit niet eerder gezien? Waarom heb ik vroeger niet begrepen dat ruzies en 

irritaties enorme afleidingen kunnen zijn om geestelijk tot je doel te komen? Is het niet de 

reden dat er in kerken en gemeentes vaak interne strijd is, zodat een gemeente niet tot haar 

doel kan komen? 

  

Toen ik in 2010 met bevrijdingspastoraat begon, werd ik na elke bevrijding een aantal dagen 

ziek. Dit overkwam mij telkens weer. Ik vertelde het aan iemand die bekend was met 

bevrijdingspastoraat en deze persoon zei: “Daar moet je doorheen.” 

Ik besloot om met bevrijdingspastoraat door te gaan, ondanks dat ik elke keer ziek zou 

worden. Na dat besluit ben ik vrijwel nooit meer ziek geworden.  

 

GS is onder andere bedoeld om een christen af te remmen in de geestelijke groei, om je 

monddood te maken, om geen risico’s te nemen, om niet uit te stappen en om je vooral niet 
te bemoeien met het koninkrijk van de duisternis. 

De vijand vindt jou niet zo interessant als je christen bent en als je niet vanuit het gezag 

(exousia) van Jezus handelt.  

Zodra je vanuit het gezag van Jezus gaat handelen verandert de situatie. Dan worden er 

pijlen op je afgestuurd en moet maar blijken of je aanvallen kan herkennen en pareren, met 

het schild van het geloof, en of je harnas geen gaten heeft. 

 

MIJN PERSOONLIJKE VERHAAL 

Ik vertel mijn persoonlijke verhaal om een indruk te geven hoe relevant GS voor mij is. 

 

Kinderen en strijd 

Voordat ik iets over mijn bekering vertel, is het belangrijk om te weten dat er signalen 

aanwezig waren dat God al met mij bezig was, voordat ik met Hem bezig was. 

Het is goed om te weten dat er op jonge kinderen al heel vroeg een bediening van God kan 

liggen. In gesprek met mensen met een bediening, valt het op dat zij als kind bijna door een 

ongeluk zijn gestorven. 

 

Ik bid regelmatig voor jonge kinderen die ernstig irreële dromen krijgen. Al deze kinderen 

worden na één gebed bevrijd van deze dromen. Maar waarom krijgen ze deze dromen? 

Sommige kinderen hebben in hun kamer Jezus en/of engelen gezien. Ligt er misschien een 

bijzondere roeping op hun leven waardoor zij al vanaf jonge leeftijd worden aangevallen? 

 

Misschien is elk kind weleens van de dood gered. Maar als God een speciale bediening heeft 

voor een mens, zou de vijand daar dan ook vanaf weten? 

Kijk maar naar het leven van Mozes en Jezus die als baby te maken hadden met een 

doodstrijd op hun leven. 

 

Persoonlijke strijd 

Ik noem de strijd op het kind omdat ik zelf als kind een aantal vreemde dingen heb 

meegemaakt. 

 

• Als kind schijn ik van een dak van een flatportaal te zijn gesprongen. Ik dacht dat de 

engelen mij zouden opvangen. Een apart detail is: ik ben niet christelijk opgevoed. 

Hoe wist ik van dit verhaal van Jezus uit Lukas 4 en waarom sprong ik?  
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Ik kwam in het ziekenhuis terecht maar bleek uiteindelijk helemaal niets gebroken te 

hebben. 

 

• Op school vroeg de meester mij wat ik later wilde worden. Ik vertelde hem: ijscoman 

en zendeling. Op de vraag wat een zendeling doet had ik geen antwoord.  

 

• De moeder van een vriendje belde aan en mijn moeder deed open. Ik was een 

straatboefje en ik dacht: “Oeps, wat ik heb nu weer gedaan?” 

Deze vrouw was helemaal overstuur want ik scheen onderweg met haar gesproken 

te hebben over God en met haar gebeden te hebben!?  

Nogmaals, ik ben niet christelijk opgevoed en thuis werd best veel gevloekt. Ik denk 

dat mijn moeder deze vrouw vreemd heeft aangekeken. “Heeft mijn zoon met u 

gebeden?” 

 

• Een paar maanden voordat ik tot geloof kwam scheurde ik met mijn Honda MT door 

de straten van Schiedam en Vlaardingen. Op een gegeven moment stond ik bij een 

druk kruispunt. Ik keek geconcentreerd naar het stoplicht, ik had een raceketting en 

was aan het gasgeven. Ik was helemaal klaar om met een ‘wheelie’ weg te scheuren, 

zodra het licht op groen ging. 

Het licht ging op groen, ik gaf gas en… mijn koppelingskabel brak. Dit gebeurde 

anders nooit. In plaats van keihard weg te racen sloeg mijn motor af. Op datzelfde 

moment reed er een Mercedes van links door rood, zeker harder dan 80 km per uur. 

Als mijn koppelingskabel niet was geknapt, was ik waarschijnlijk verongelukt. Dan 

was ik ook niet een tijdje later tot bekering gekomen. 

 

Ik weet dat kinderen ernstig ziek kunnen worden en kinderen komen te overlijden. 

Kinderen worden misbruikt en in de tijd waarin wij leven is dit alleen nog maar erger 

geworden. Heel veel kinderen worden/zijn niet beschermd en dat zie ik als een enorme GS. 

Kinderen, juist ongeboren kinderen worden aangevallen. De vijand heeft hier al eeuwen 

ervaring mee: Val de mens aan, vooral als deze nog jong is, zoals dit ook in de natuur 

gebeurt.  

 

Ik heb geen antwoord waarom ik wel beschermd ben en een ander niet. Het is dezelfde 

vraag waarom ik wel ‘ja’ tegen God zei en een ander niet. Het zijn de moeilijke vragen van 

het leven. 

Wat ik inmiddels wel weet, is dat er op kinderen een bediening voor de toekomst kan liggen 

waardoor er in hun kinderjaren veel strijd kan zijn. Als je hier wat verder over nadenkt: zou 

er dan niet op elk kind een bediening van God liggen? Dat God voor elk kind een verlangen 

heeft dat hij/zij gebruikt mag worden in Zijn Koninkrijk? 

 

Het begin van 13 jaar slapeloze nachten 

Als kind heb ik iets heel stoms gedaan. Ik kan een enorme lijst verzinnen met stomme dingen 

die ik heb gedaan. Als tiener kwam ik bijvoorbeeld regelmatig in contact met de politie. 

Maar van één ding heb ik absoluut spijt. 

 

Ik was ongeveer acht jaar oud en ik was zo behendig als een aapje. Ik klom overal in en ik 

sloop geruisloos door het huis heen. Op een zaterdagavond keken mijn ouders televisie en 
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daarom moest ik vroeg naar bed en dat wilde ik niet. In de keuken had ik een schaaltje chips 

gepakt en ik kroop achter de bank van mijn ouders richting de tafel, waar ik onder ging 

zitten. Op deze manier kon ik meekijken naar de film die mijn ouders keken. Het was best 

risicovol want mijn vader kon enorm boos worden. Hij was niet groot maar woog ruim 100 

kilo, hij was bokser. Als hij mij in de gaten kreeg…! Maar nogmaals, ik deed alles voor een 

bakkie chips en een film. 

 

Terwijl ik daar een paar minuten lag bedacht ik mij dat het toch geen goed idee was. Ik keek 

naar een scene waarin een vrouw levend werd begraven. Toen zij daar onder de grond lag 

werd zij ook nog levend opgegeten door mieren. Dat ze zo’n film op TV lieten zien in 1976! 

 

Op dat moment leek het alsof ik ook begraven werd. Ik kon mij niet meer bewegen. Het leek 

alsof er allemaal mieren in mijn mond liepen. Ik was zo bang dat mijn tanden begonnen te 

klapperen tegen het glazen bakje waarin mijn chips zat. Mijn ouders hoorden het klapperen 

van mijn tanden en keken onder de tafel, ik was ontdekt! 

 

Ik weet niet hoe ik in mijn kamer ben gekomen, maar ik weet wel dat ik die nacht niet heb 

geslapen. Ik keek in mijn kast en onder mijn bed of er echt niemand was. OK denk je. Dat 

gebeurt wel eens met kinderen, daar groei je weer overheen. 

 

Toen ik 16 jaar oud was keek ik nog steeds in mijn kast en onder mijn bed voordat ik ging 

slapen. Eigenlijk sliep ik heel slecht, ik transpireerde zo hevig en lag vaak met mijn laken over 

mijn hoofd. Ik was bang dat ik iets zou zien. Toen ik 17 jaar was ben ik op mijzelf gaan 

wonen. Toen ik 19 jaar was kwam ik tot geloof in God, maar ik was nog steeds bang. Ik was 

op een gegeven moment 21 jaar en op dat moment woonde ik een oud huis. Ik sliep op 

zolder, zo’n zolder waarin alles ’s nachts kraakte en piepte, niet echt ideaal als je bang bent. 

 

Ik begon te beseffen hoe ik van mijn angsten verlost kon worden. Een stem in mijn hoofd zei 

dat ik voor het slapen gaan moest knielen. Maar dat vond ik een probleem. 

Knielen met je ogen dicht in het donker betekent namelijk dat je niet weet wat er onder je 

bed ligt en of er iemand achter je staat. Ik dacht: echt niet, ik ga niet knielen. Maar elke keer 

kwam die gedachte terug, ‘Als je voor Jezus knielt, zal de angst verdwijnen’. 
 

Op een avond besloot ik toch te knielen. Dit was voor mij nog enger dan naar de tandarts 

gaan.   

Ik knielde en op dat moment voelde ik iemand achter mij staan. 

Misschien was het wel psychosomatisch, ik weet dat je door angst jezelf kan belemmeren en 

zelfs kan gaan hallucineren. Maar op dat moment besloot ik om door te zetten en mijzelf 

niet om te draaien maar uit te roepen: “Jezus, U bent mijn Koning!” Volgens mij heb ik dat 

heel vaak gezegd.  

Vermoeid ben ik mijn bed in gekropen en de volgende dag werd ik wakker. Vanaf mijn 8e tot 

mijn 21e jaar had ik vrijwel nooit een nacht doorgeslapen. Dit was raar, toen ik wakker werd, 

realiseerde ik mij dat ik niet wakker was geworden! 

 

Vanaf dat moment heb ik ’s nachts nooit meer soortgelijke angsten gekend. Ik werd weleens 

aangevallen, maar dan op een andere manier. Zodra ik nog weleens word aangevallen, 

spreek ik uit: “Kom maar op, Jezus is mijn Koning” en dan verdwijnen de aanvallen altijd. 


